
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

24.01.2020                                          м. Черкаси                                          № 31 
  

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 8 

На засіданні присутні   - 5  

 

ПРИСУТНІ: 

Голова комісії – Кравцова Н. О.  

секретар комісії – Костюченко В. О. 

члени комісії: Бойко В. В., Коваленко О. А., Нестеренко І. І.  
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Братаніч В. А., Зуєнко В. Л, Лашкул В. Г. 

 

На засідання комісії запрошені: 

 
Бакум 

Ірина Василівна 

 

- головний бухгалтер КЗ «Черкаський 

навчально-реабілітаційний центр «Країна 

добра» Черкаської обласної ради»  

Данилевський 

Валерій Вікторович  

- в.о. директора Департаменту освіти і науки 

Черкаської ОДА  

Єрмоленко 

Наталія Михайлівна 

 

- в.о. директора КНП «Черкаська обласна 

станція переливання крові Черкаської 

обласної ради»  

Журба  

Світлана Василівна 

 

- головний лікар КНП «Черкаський обласний 

кардіологічний центр Черкаської обласної 

ради»  

Капкаєва  

Лілля Павлівна 

 

- директор КЗ «Черкаська обласна 

універсальна наукова бібліотека імені Тараса 

Шевченка»  

Клименко  

Іван Михайлович 

- директор КНП «Уманський центр служби 

крові» Уманської міської ради  
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Коваленко 

Світлана Анатоліївна 

- головний бухгалтер КНП «Черкаський 

обласний онкологічний диспансер 

Черкаської обласної ради»  

Козуб 

Світлана Олексіївна 

- заступник директора Золотоніського 

психоневрологічного інтернату  

Колчев 

Борис Володимирович  

- заступник головного лікаря КНП «Черкаська 

обласна лікарня Черкаської обласної ради»  

Найдан 

Олег володимирович 

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я Черкаської ОДА  

Огиренко  

Ігор Григорович 

 

- головний лікар КНП «Чигиринська 

багатопрофільна лікарня» Чигиринської 

районної ради  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради 

Пилипенко 

Тетяна Вікторівна 

- керуючий санацією КП «Облпаливо» 

Черкаської обласної ради  

Ситник  

Анатолій Павлович 

 

- головний лікар КНП «Черкаський обласний 

багатопрофільний санаторій «Сосновий бір» 

Черкаської обласної ради»  

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

 

- в.о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю Черкаської 

ОДА 

Хронік 

Тетяна Євгеніївна 

 

- директор КЗ «Корсунь-Шевченківський 

багатопрофільний навчально-

реабілітаційний центру «Надія» Черкаської 

обласної ради»  

В засіданні комісії взяв участь заступник голови обласної ради Сегеда 

Андрій Віталійович. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про надання згоди на передачу з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

друкованої продукції.  
 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

2. Про передачу майна комунальної власності.  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
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3. Про списання майна комунальної власності.  

Доповідає:  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

4. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань комунальної 

власності, підприємництва та регуляторної політики на 2020 рік.  

Доповідає:  

Кравцова 

Наталія Олегівна 

- голова постійної комісії 

1. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

обласної ради «Про надання згоди на передачу з державної власності до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

друкованої продукції» підготовлено на підставі звернення Національної 

академії педагогічних наук України, листів від КНЗ «Черкаський обласний 

інститут післядипломної освіти педагогічних працівників» Черкаської 

обласної ради, КВНЗ «Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж 

ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної ради», комунальних закладів 

«Обласна універсальна наукова бібліотека імені Тараса Шевченка» Черкаської 

обласної ради, «Михайлівська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат 

Черкаської обласної ради», «Черкаська спеціальна загальноосвітня школа-

інтернат I-III ступенів Черкаської обласної ради» щодо надання згоди на 

передачу з державної у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, 

міст друкованої продукції. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 1). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання згоди на передачу з державної власності, із 

балансу підвідомчих установ Національної академії педагогічних наук 

України, до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на баланс закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області друкованої продукції, а також 

проєкт рішення «Про надання згоди на передачу з державної власності до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

друкованої продукції». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 31/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
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2. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

обласної рад «Про передачу майна комунальної власності» підготовлено 

відповідно до листів Департаменту освіти і науки та управління охорони 

здоров’я Черкаської обласної державної адміністрації, Черкаської 

загальноосвітньої санаторної школи-інтернату I-II ступенів Черкаської 

обласної ради, КНЗ «Черкаський обласний інститут післядипломної освіти 

педагогічних працівників Черкаської обласної ради», Шевченківської 

спеціалізованої загальноосвітньої школи-інтернату з поглибленим вивченням 

предметів гуманітарно-естетичного профілю Черкаської обласної ради, КНП 

«Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної ради», 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради», Черкаського 

обласного дитячого багатопрофільного санаторію «Сосновий Бір», 

комунальних закладів «Черкаський навчально-реабілітаційний центр «Країна 

добра Черкаської обласної ради», «Корсунь-Шевченківський 

багатопрофільний навчально-реабілітаційний центр «Надія» Черкаської 

обласної ради». 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 3). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н. О., Костюченко О. В. висловились щодо необхідності 

контролю використання майна, яке закупляється для комунальних закладів за 

кошти обласного бюджету.  

Члени комісії запропонували доручити управлінню майном 

виконавчого апарату обласної ради розробити документ, на підставі якого 

можна буде здійснювати перевірку майна, що перебуває на балансі 

комунальних закладів. 

Петров В. О. повідомив, що наявний на даний час штат працівників 

управління не дає можливості цього зробити. Доповідач повідомив також про 

заплановані відрядження до Вінницької та Чернігівської областей з метою 

перейняття досвіду щодо функціонування управлінь майном як окремих 

юридичних осіб та підготовки розпорядчого акту про створення такої 

юридичної особи в Черкаській області. Це дасть змогу розширити штат 

працівників і за таких умов буде можливість розробити механізм контролю за 

використанням майна комунальними закладами. 

 
ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про передачу майна комунальної 

власності» та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 31/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
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3. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про списання майна комунальної власності». 

Доповідач повідомив, що до обласної ради звернулися комунальні 

некомерційні підприємства «Черкаський обласний кардіологічний центр 

Черкаської обласної ради», «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної 

ради», «Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної 

ради», комунальне підприємство «Облпаливо» Черкаської обласної ради, 

Золотоніський психоневрологічний інтернату. На балансі зазначених 

підприємств є майно, що перебуває в незадовільному технічному стані, ремонт 

якого з технічної та економічної точки зору є недоцільним. У зв’язку з цим 

управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проєкт рішення. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 5). 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати звернення комунальних некомерційних підприємств 

«Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної ради», 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради», «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради», комунального 

підприємства «Облпаливо» Черкаської обласної ради, Золотоніського 

психоневрологічного інтернату щодо надання дозволу на списання майна 

комунальної власності, а також проєкт рішення «Про списання майна 

комунальної власності» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 31/3 додається до протоколу (додаток 6). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Кравцову Н. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом плану роботи 

постійної комісії з питань комунальної власності, підприємництва та 

регуляторної політики на 2020 рік. 

Проєкт плану роботи додається до протоколу (додаток 7). 
 

ВИРІШИЛИ:  

затвердити план роботи постійної комісії з питань комунальної 

власності, підприємництва та регуляторної політики на 2020 рік. 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

Голова постійної комісії                                                           Н. КРАВЦОВА 

 
 

Секретар постійної комісії                                                       В. КОСТЮЧЕНКО 


